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Γέροντας Εφραίμ Αριζόνας – Φιλοθεϊτης: Δεν μας 
έπλασε ο Θεός, απλώς διότι θέλησε να δείξει ότι 
έχει την δύναμη!
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Μα, γιατί πλασθήκαμε; Δεν μας έπλασε ο Θεός, απλώς διότι θέλησε να δείξει ότι 
έχει την δύναμη να φτιάξη ανθρώπους, δημιουργήματα.

 

Μας έφερε στο είναι , για να είμαστε όντα που θα νοιώθουν την ευτυχία Του και θα απολαμβάνουν τον 
εαυτόν Του.

 

Έπλασε μακάρια πλάσματα και δημιουργήματα, για να ευτυχούν.

Όμως εμείς χάσαμε τον προορισμό μας με την παρακοή που του κάναμε και 
φθάσαμε να παραγνωρίσουμε τελείως τον φυσικό Πατέρα και να αγαπούμε τόσα 
άλλα πράγματα και τον Θεό να μην Τον αγαπούμε καθόλου.
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Εάν αγαπούσαμε τον Θεό, θα φυλάγαμε τις εντολές Του.

 

 

 

 

 

Από το βιβλίο “Η τέχνη της σωτηρίας” τόμος Α’ σελ.127

Πηγή:  imverias.blogspot.gr 
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